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1 
Mötet beslöts vara utlyst i laga ordning 
 
2 
Till justerare för protokollet utsågs Tore Nordén 
 
3 
Dagordningen fastställdes 
 
4 
Extern utredning av ärendet ”Gökvägen” 

• Gökvägens mark ägs av fastigheterna Drängsered 2:30 och 2:76, FVF har att ansvara för vägunderhållet 
• Gökvägen ovanför den tänkta vändplatsen är privat för de fastigheter som ingår i GA med tillhörande VA-ledningar 

– Fastigheter ovanför Drängsered 2:72, 2:63 och 2:64 2:289, 2:290, 2:291, och 2:292 omfattas inte av planen men 
angörs via ovan nämnda. 

• Ärendet kan fortsatt delas in i 
Utfört arbete 
Upprustning 
Utfört arbete 

• FVF har beställt och genomfört arbete med en st ”kupolbrunn” vid den tänkta vändplatsen. Dagvattenledning under 
vägen ner till Näktergalsstigen 

• Arbetet berör 11 fastigheter Drängsered 2:43, 2:57, 2:63, 2:64, 2:72, 2:73, 2:90, 2:289, 2:290, 2:291 och 2:292. 
Dessa fastigheter har en GA:8 som registrerats 2004-05-28. GA ska inrättas och bestå av ledningar för vatten, 
spillvatten och dagvatten med tillhörande brunnar m.m. Ledningarna går från den kommunala anslutningspunkten i 
Alelundsvägen. 

• Återstår att undersökas och vi fortsätter att utreda, ett möte inom de kommande två veckorna med LK P-Bolvede 
kommer att ytterligare belysa frågan 

• Upprustning 
• Fyra fastigheter är berörda Drängsered 2:43, 2:57, 2:73 och 2:90 
• ”Planbeskrivningen” och ”Genomförande beskrivning” fastslår att Gökvägens upprustning skall bekostas av ovan 

nämnda fastigheter. Detta arbete skulle ha utförts före byggnation av tomterna och ingick som en förutsättning för 
bygglov. 

• Beslutades att efter vårt möte med LK också avtala möte med berörda fastighetsägare. 
 

 
5 
Ekonomiska läget, budget 2010 

• Åke har utarbetat ett budget förslag som diskuterades, eftersom nästan hela 2010 har gått måste budgeten 
baseras på resultat under Jan till Nov och vi gör en uppskattning av Dec. Budgeten kommer att presenteras på den 
extra ordinarie stämman 2010-12-15. 

• Ytterligare inbetalningar av utestående fodringar på medlemmar har inkommit och vi har nu kommit ner till en 
fordran på omkring 15 000 kr. 

• Vi gjorde en grov redovisning av timkostnader från och med årets stämma och uppskattar att kostnaden fram till 
årsskiftet kommer upp till ca. 20 000 kr. 

 
6 
Handlingsplan för iordningställande av vägar inför LK övertagande 
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• Vi har haft ett antal möten med LK, vi har också gemensamt inspekterat några vägar, dock i anledning av tidiga 
vinter och hårt arbetande tjänstemän på Lk anstår fortsatt en detaljerad handlingsplan och vi gör bedömningen att 
vi måste fortsätta arbetet fram till 2011 års stämma där vi kommer att redovisa i detalj hur arbetet skall fortsätta.  

• 30-zoner, ett möte med LK har resulterat i att FVF studerar LK.s förslag beträffande 30-zoner och återkommer till 
LK med synpunkter och ett förslag till åtgärder. En snabb kontroll av tidigare budgeterade kostnader för åtgärder 
visar att vi troligen kan pressa ner kostnaden något. Vi tittar på förslaget och beslutar vid nästa styrelsemöte om 
aktiviteter. 

• Belysningsåtgärder. En uppskattning av kostnader för kommande åtgärder visar att FVF har att beakta utgifter om 
drygt 1 000 000 kr. 

• Beslutades att beställa en lista över i FVF ingående fastigheter per 20110101 – tidigare andels antal 11951 st 
• Beslutades att inte före överlämnandet ta in några nya vägar i föreningen. 

 
 
7 
Arvoden översyn 

• Beslutades att föreslå stämman; inga arvoden utgår för 2010 
◦ Berth fick i uppdrag att kontakta föregående styrelse angående återbetalning av uttagna arvoden. 

• Beslutades föreslå stämman att för 2010 fortsatt ha lika tidigare ersättningsnivå för arbetade timmar (150/90 
kr)samt också samma ersättning för bilersättning. 

 
8 
Extra stämma 

• Bestämd till 2010-12-15 klockan 19.00 Centralskolans matsal Floda Centrum 
• Berth kontaktar LT alt. GP för att föra in annons angående kallelse till stämman skall införas minst 10 

dagar före bestämt datum 
• Hans kontaktar Centralskolan för beställning av lokalen 
• Berth organiserar uppsättning av kallelse i Biblioteket Floda samt kommunhuset Lerum 

• Beslutades att på stämman informera om att man vid stämma 2011 blir tvungna att ta beslut om utdebitering av 
medlemsavgift på samma belopp som tidigare d.v.s. 400 kr för en enfamiljsbostad. Också att det med stor 
sannolikhet kommer att behövas att på stämman 2011 även ta beslut om att under samma år göra en extra 
utdebitering i avsikt att så snabbt som möjligt täcka alla kostnader för föreningens överlämnande till LK, även om 
ett överlämnande inte kan ske förrän 2012. 

 
 
 
9 
Genomgång av föregående mötes protokoll 

• Inget att notera 
 
10 
Övriga frågor 

• Hans har fått beröm för att nya styrelsen arbetar på ett bra sätt från en medlem i Berghult, vi tar tacksam emot alla 
heja på rop ! 

• ”Brattlyckevägen Brevlådor” 
• Beslutades att informera medlemmar att brevlådor inte får placeras på trottoar eller väg i FVF regi. Sådana 

skall placeras i tomtgräns så att de inte stör väghållning. 
� Brevlådor placerade på trottoar, bör snarast omplaceras, detta ombesörjes av  respektive 

brevlådas ägare – trottoar eller väg skall även återställas i ursprungligt skick på respektive 
fastighetsägares bekostnad.  

 
 
 
 
 
Vid protokollet   Justerat 
 

Berth Fransson                      Tore Nordén 


